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Bestyrelsen er konstitueret

Den nyvalgte bestyrelse er nu endeligt konstitueret med Jesper Lauridsen som ny formand,
Kristian Kalisch næstformand og Jytte Colling som nyt medlem. Hun erstatter Ib Kristiansen,
der er udtrådt af bestyrelsen. Ib var tidligere også formand for klubhus udvalget. Denne post
er overtaget af Jytte Colling. Desuden har havneudvalget fået ny næstformand. Havne
næstformand John Damgaard Christensen er udtrådt af bestyrelsen og er afløst af Kim
Sørensen.

Nye ideer til standerhejsningen
Noget af det første bestyrelsen har taget stilling til er en henvendelse vedrørende endags
leje af klubhuset til reduceret pris. Dette er ikke muligt p.t. Så skal der vedtægtsændringer til.
Måske kan der laves en forsøgsordning med nedsat leje. Det undersøger bestyrelsen.

I forhold til den traditionelle standerhejsning er der fra ungdomsafdelingen lagt forskellige
ideer på bordet til fornyelse af dette arrangement. For eksempel kunne det være en ide, hvis
der var “åbne” både på dagen, så man kunne afslutte med en fælles tur på fjorden og
afsluttende “moleøl”. Der er også forslag om en standerhejsningsfest. Ideerne vil blive
overvejet til sæsonen 2024.
Ungdomsafdelingen er i gang med at lave en årsplan og en femårs plan for mulige
udvidelser af aktiviteterne for at få tilgang af nye medlemmer. Dertil en ønskeliste over
anskaffelser af nyt udstyr. En populær aktivitet blandt unge er Stand Up Padling, og klubben
har netop anskaffet et antal nye SUP boards, der vil blive taget i brug i denne sæson.

Arbejdsgruppe om renovering af udeområder
Der er også forslag om at kigge på et alternativ til klubmodul som kunne være Dansk
Sejlunions OMBORD, en app der er under udvikling i 2023.
Bestyrelsen tager nu fat på at få lavet et oplæg til hvordan klubbens udeområder kan blive
fornyet som følge af de forskellige oplæg og planer, der blev præsenteret i 2022. Der skal
tilrettelægges en proces, hvor første skridt er at få nedsat en arbejdsgruppe af interesserede
medlemmer.
Det nye bestyrelse vil også kigge på de forskellige udvalg og f.eks. drøfte et forslag om at
lade kølbåds udvalget omdøbe til et kapsejladsudvalg og sammenlægge kølbåde- og
motorbåde til et turbåds udvalg ud fra devisen om, at tursejlads er en fælles interesse for
såvel motor- som kølbåde.

WIFI på havnen
På havnen er der nu udsigt til, at vi får en WIFI-løsning i løbet af foråret. Havneudvalget har
indhentet tilbud på opgaven, og det nye udstyr vil kunne være på plads omkring den 1, maj.
Dette vil også omfatte forbedret wifi-betjening af klubhuset.

Bestyrelseslokalet. Hvad skal det egentlig bruges til. I lang tid har lokalet nærmest fungeret
som et depot. Måske kunne det udnyttes bedre. Også et spørgsmål som bestyrelsen vil
drøfte og indhente ideer og forslag fra medlemmerne. Ideer som en “skipperstue” eller
ramme om en klubhistorisk samling er blevet nævnt.



Bestyrelsen holder sit næste møde den 27. april. c.


